
Kemijärven kaupungin elinkeino-ohjelma Kasvun tie vuosille 2022-2025 
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Tytäryhtiöt Kemijärven kehitys Oy, Kemijärven Roikka Oy, KOy Kemijärven 
Töveli, KOy Kemijärven Vuokratalot, Kemijärven lämpö ja vesi Oy, Elwira 
Oy ja Tilapalvelut liikelaitos ovat käsitelleet elinkeino-ohjelman, eikä niillä 
ole huomautettavaa sisällön tai toteutuksen osalta. Elinkeino-ohjelma 
Kasvun tie vuosille 2022-2025 on liitteenä 8. 
 

Valmistelija Talous- ja kehittämisjohtaja, vs. hallintojohtaja Tuula Kuvaja, 040 730 0236 
 
Esittelijä Vt. kaupunginjohtaja Säärelä Marjo Kemijärvi 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle hyväksyttäväksi elinkeino-

ohjelman Kasvun tie vuosille 2022-2025. 
 

Päätös Riitta Savukoski esitti, että asia palautetaan uudelleen valmisteluun. Paula 
Alatalo ja Hannaliisa Sutinen kannattivat Riitta Savukosken esitystä. 
 
Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty asian palauttamisesta uudelleen 
valmisteltavaksi kannatettu esitys, on tarpeen äänestää. 
 
Ne, jotka kannattavat asian asiallisen käsittelyn jatkamista, nostavat käden 
kannatuksen merkiksi. Juhani Tapio kannatti asian asiallisen käsittelyn 
jatkamista. Asian palauttamista uudelleen valmisteltavaksi kannattivat 
Paula Alatalo, Riitta Savukoski, Hannaliisa Sutinen ja Sanna Välikangas, 
Kirsti Ojala ja Markku Harju äänestivät tyhjää. 
  
Puheenjohtaja totesi, että asia palautetaan uudelleen valmisteltavaksi. 
 
Puheenjohtaja jätti päätökseen eriävän mielipiteen. 

 
 
KH 28.11.2022 § 412     
       
 

Elinvoimaohjelman toimenpideosaksi on laadittu elinkeino-ohjelma Kasvun 
tie. Ohjelmaa on valmistellut työryhmä, johon on kuulunut 
kaupunginhallituksen puheenjohtaja, kaupunginjohtaja, talous- ja 
kehittämisjohtaja sekä Kemijärven kehityksen toimitusjohtaja. Elinkeino-
ohjelmaa on käsitelty iltakouluissa 28.4.2022 ja 3.11.2022. 
 
Liitteenä 8 on elinkeino-ohjelma Kasvuntie 
 

Valmistelija Palvelualuejohtaja Marjo Säärelä, 040 568 2130 
 
Esittelijä Kaupunginjohtajan varahenkilö 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle hyväksyttäväksi elinkeino-

ohjelman Kasvun tie vuosille 2022-2025 
 

Päätös Jukka Kortelainen esitti, että asia palautetaan uuteen valmisteluun. Markku 
Harju ja Paula Alatalo kannattivat esitystä. Puheenjohtaja totesi, että koska 
oli tehty asian palauttamisesta uudelleen valmisteltavaksi kannatettu 
esitys, on tarpeen äänestää. 
Ne, jotka kannattavat asian asiallisen käsittelyn jatkamista, nostavat käden 
kannatuksen merkiksi. Juhani Tapio kannatti asian asiallisen käsittelyn 



jatkamista. Asian palauttamista uudelleen valmisteltavaksi kannattivat 
Paula Alatalo, Jukka Kortelainen, Markku Harju, Ahti Majava ja Teija 
Kerkelä.  
Puheenjohtaja totesi, että asia palautetaan uudelleen valmisteltavaksi. 

 
 


